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Djurgårdens IF Alliansförening

Protokoll nr 1/00 fört vid styrelsemöte den 25 januari 2000 
kl. 12.00 i Klocktornet, Olympiastadion.

Närvarande: Ingemar Drakensjö, ordförande, 
Oscar Bernadotte, 
Anders Beck-Friis, 
Jan-Olov Ericksson, 
Björn Lindbergh, 
Bo Lundquist, 
Gunnar Lundqvist, 
Anita Tegnér, 
Ulla Johanson, vid protokollet, adjungerad, samt 
Jan-Peder Norstedt, adjungerad.

Före sammanträdet hälsade ordföranden Jan-Peder Norstedt 
välkommem till dagens sammanträde. Alliansens närvarande 
ledamöter gratulerade och hurrade för Björn Lindbergh som 
just fyllt 50 år.

1. Dagordning. Dagordningen godkändes. Ordföranden och Anita Tegnér 
utsågs att justera dagens protokoll.

2. Föregående protokoll. Föregående protokoll godkändes och 
justerades.

3. Information från ordföranden. Ordföranden fick nu tillfälle 
att använda den ordförandeklubba, från tidigt 1900-tal som 
skänkts av Elisie Dackman född af Klercker.

4. Ekonomi- och bingorapport. Kassören, Anita Tegnér, delade ut en 
balans- och resultaträkning för 1999-01 - 1999-12. Budgeten var 
under kontroll. Det är dock ett par föreningar som ligger efter 
med sina avgifter.

5. Information från och om föreningarna. Bo Lundquist redogjorde för 
fotbollen. Man är på gång med träningen och har en bra trupp på 
18 man samt tränare. Med truppen tränar även sju lovande 
juniorer. Inom fotbollen satsar man i år mycket på ungdomen. 
Lokalfrågan är ännu inte löst, lokalerna på östermalms idrotts
plats blir alldeles för dyra. Man arbetar vidare och prövar 
olika alternativ.

Jan-Olov Ericksson redogjorde för Ishockeyn. Spelet under inne
varande säsong går efter den planering som lagts upp. Det är 
god stämning i laget. De ungdomar som satsats på har varit bra. 
Man satsar med Hammarby på ett hockeygymnasium i Stockholm, en 
friskola.

Fäktningen. Oscar Bernadotte sade att just nu är skiktet bakom 
Peter Vanky, fjolårets VM-tvåa tunt. Knatteverksamheten är 



fullsatt och Bela tränar de unga adepterna. Man arbetar 

vidare med att föra i land årets Challenge- Bernadotte och 
hoppas på bättre TV-kontakter. Föreslogs kontakter med Åke 

Vilhelmsson på öppna Kanalen.

Vad gäller damfotbollen var Björn Lindbergh positiv, laget har 

visserligen förhandlingar med HIF om Salina Olssons övergång men 
en förstärkning väntas i maj från USA. DIF hade tre flickor med 
i landslaget som just varit i Australien och spelat. Även om 
ekonomin är ansträngd ser det lovande ut för denna säsong.

6. Årsmötet. Styrelsen sammanträder före mötet, kl. 17.00 på 

Solliden. Gunnar Lundqvist informerade om lokalerna. Solliden 
ville ha 7.000 kr i lokalhyra om vi skulle ha båda lokalerna 

som vi haft tidigare. Tar vi bara Gustavianska salongen och 
även äter där efter en kort paus, blir det inte någon extra 
avgift. Vi sitter vid småbord, de som bara är med på mötet 
har extra stolar framsatta. Priset blir då 200kr/pp. Remy 

Nilsson, TV:s nye sportchef kommer att kåsera efter maten. 
Per Darnell får i uppdrag att sammanställa kallelsen, som 
skickas ut genom respektive förening till deras medlemmar. 
Dessutom skriver han ett informativt följebrev till varje 
förenings styrelse, med upplysningar och blankett att sända 
in angående utmärkelser m m.

7. övriga frågor. Informerades om att öppna Kanalen sänder ett 

DIF-program med aktuella frågor varje söndag, med repris på 
onsdagar.
Diskuterades om vi skulle skaffa en lämplig present att 
uppvakta djurgårdare och ev andra förtjänta personer med 
vid högtidsdagar. Föreslogs en snygg glasskål med DIF:s 
emblem. Ulla Johanson och Gunnar Lundqvist undersöker till 

nästa sammanträde.
Diskuterades om Stockholms stolthet även skulle patentsökas. 
Ärendet bordlades tills vidare.
Informerades om den affär vid Slöjdgatan-Mäster Samuelsgatan 
som Stockholms-Alliansens föreningar gemensamt öppnar i vår. 
Där skall säljas souvenirer, biljetter till matcher m m. Man 
hoppas även få speltilIstånd av ATG.

Vad gäller Arne Gustafssons PM om projekttankar var den mycket 
bra men fordrar att man kan skapa ekonomiska förutsättningar, 
vilka för närvarande saknas.

Nästa möte. Beslöts att nästa möte, efter årsmötet, äger rum i 

Klocktornet tisdagen den 11 april 2000, kl. 12.00.


